

Title (en)
Inflatable boat

Title (de)
Schlauchboot

Title (fr)
Embarcation pneumatique

Publication
EP 0693420 A1 19960124 (FR)

Application
EP 95400121 A 19950120

Priority
FR 9409108 A 19940722

Abstract (en)

The craft has sides formed from an inflatable tube (2) shaped to form two side branches (3) joined together at the stem and surrounding a V-section bottom (5). The bottom of the craft is also inflatable and made from an elongated and flattened pouch (7). This has a transverse dimension greater than the distance between the side branches, so that its two sides can slope down towards the centre in a shallow V, e.g. of 150 degrees. The bottom of the boat also has a panel of a supple sheet material (9) on which the inflatable pouch rests and is fixed. The pouch is inflated to between 0.6 x 10 power 5 and 0.8 x 10 power 5 Pa. <IMAGE>

Abstract (fr)

Embarcation pneumatique comportant au moins un boudin gonflable (2) formant deux branches (3) parallèles ou sensiblement parallèles se rejoignant vers l'avant pour former une étrave, l'embarcation comportant en outre une carène (5) à section en V qui est entourée, à l'avant et latéralement, par le boudin gonflable (2) ; la carène (5) est une carène pneumatique constituée par au moins une poche gonflable (7) allongée de forme générale sensiblement aplatie et de dimension transversale sensiblement supérieure à l'écartement des deux branches (3) du boudin gonflable, laquelle poche, étant gonflée sous haute pression, forme deux panneaux inclinés transversalement l'un par rapport à l'autre pour présenter une section sensiblement en V et est solidarisée latéralement et à l'avant respectivement aux deux susdites branches du boudin gonflable. <IMAGE>

IPC 1-7
B63B 7/08

IPC 8 full level
B63B 7/08 (2006.01)

CPC (source: EP)
B63B 7/08 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2235038 A1 19750124 - PIRELLI [IT]
- [A] WO 8702438 A1 19870423 - RICHARDSON RICHARD BERNHARD
- [A] DE 9308104 U1 19931111 - LANG MAX [DE]
- [A] DE 3448029 A1 19860424 - METZELER KAUTSCHUK [DE]

Cited by
ES2289870A1; CN112368204A; EP3456621A1; IT202100011300A1; FR2795040A1; ES2190847A1; US8800466B1

Designated contracting state (EPC)
DE

DOCDB simple family (publication)
EP 0693420 A1 19960124; FR 2722758 A1 19960126

DOCDB simple family (application)
EP 95400121 A 19950120; FR 9409108 A 19940722